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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Várható-e hogy a kormányzati ciklus hátralevő, 
mintegy 16 hónapjában végre hajlandóak lesznek a magyar emberek érdekeit szem előtt 
tartani, vagy továbbra is saját magukra költik az adófizetői forintokat és a rendelkezésre álló 
javakat kizárólag hatalomtechnikai szempontok szerint költik majd el?" 

Tisztelt Miniszterelnök úr!

A Központi Statisztikai Hivatal által a mai napon publikált, a beruházások drasztikus visszaeséséről 
szóló adatsorral összefüggésben számos releváns kérdés merül fel a közvélemény részéről.

Amint az Ön előtt is nyilván ismert, az előző év azonos időszakához képest átlagosan mintegy 12%-
os visszaesés került megállapításra a szóban forgó jelentésben. Különösen fájó a teljesítményérték 
közel hattizedét képviselő építési beruházások 16 %-os visszaesése, de a feldolgozóipar 
teljesítményének 18%-os csökkenése mellett sem lehet szó nélkül elmenni. A gyorsjelentés 
némiképp meglepő őszinteséggel tudatja azt is, hogy a visszaesés az „építési beruházások esetében 
leginkább a szűkülő uniós források következménye.”

Nincs még egy hete annak, hogy Ön a Kossuth Rádió Jó reggelt, Magyarország! Című műsorában a 
következőket nyilatkozta: „Minden fejlesztést, amit a következő 10 évre terveztünk, azt meg tudjuk 
oldani önerőből is.”

Ha valóban úgy van, ahogyan azt Ön állította, akkor kellő alappal vetődik fel a kérdés: Minek 
köszönhető már most megfigyelhető kimagasló visszaesés? Miért nem áll helyt már meg most a 
Kormány a „szűkülő uniós források” helyett?

Nyilván forrás az éppen lett volna, Kormányzati szándék már kevésbé, ugyanis a gyorsjelentés azt 
is tartalmazza, hogy „közigazgatásban – elsősorban a központi közigazgatási szervek beszerzései 
révén – 2,1%-kal nőtt a volumen.”



Kérdezem tehát tisztelt Miniszterelnök Urat, várható-e hogy a kormányzati ciklus hátralevő, 
mintegy 16 hónapjában végre hajlandóak lesznek a magyar emberek érdekeit szem előtt tartani, 
vagy továbbra is saját magukra költik az adófizetői forintokat és a rendelkezésre álló javakat 
kizárólag hatalomtechnikai szempontok szerint költik majd el?

Budapest, 2020. november 26.

Jakab Péter
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